
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 25. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 108

Er ministeren enig i, at det er problematisk, at unoterede aktier pt. ikke indgår i de officiel-

le formueopgørelser og som dermed kan føre til en undervurdering af både formueulighe-

den, de rigeste personers formuer samt det økonomiske potentiale ved indførsel af en

formueskat.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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